
PROTOKÓŁ Nr 3/2025 
ze wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Wojniczu 
z 24 marca 2025 r. godz. 8:00 

w Urzędzie Miejskim w Wojniczu 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej otworzyła Przewodnicząca Rady 
Miejskiej p. Aneta Kawa. 
Następnie powitała wszystkich zebranych. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że we wspólnym posiedzeniu Komisji 
udział bierze 14 Radnych i stwierdziła prawomocność obrad. 
Nie był obecny Radny p. Ł. Kossacki-Lytwyn. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk — Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając — Z-ca Burmistrza Wojnicza 
P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 
P. Marta Jakubas-Adamczyk — Inspektor 
P. Sabina Wesołowska — Dyrektor CE-A 
P. Dawid Bączek — Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
P. Agata Biernacka — Dyrektor GOPS 
P. Wioletta Śmistek — Kierownik Referatu FZP 

3. Przyjęcie porzadku obrad. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała proponowany porządek obrad. 
Poinformowała, że porządek obrad został udostępniony na tabletach i zapytała, czy Państwo 
Radni akceptują ten porządek obrad. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych nie wstrzymał 
się od głosowania. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że protokół z ostatniego wspólnego 
posiedzenia Komisji z 24 lutego Państwo Radni otrzymali na tablety. 
Zapytała, czy ktoś ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu z 24 lutego 2025 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Wojnicz. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej w 
załączniku nr 1 polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów i wydatków 
bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie. Dostosowano również pozycje wpf od 
9.3 do 9.3.1.1, pozycje dostosowujące się automatycznie w wyniku wprowadzonych zmian 
oraz pozycje wynikające ze zmian wprowadzonych w załączniku nr 2 przedsięwzięcia. 
W 2026 roku zwiększono planowane dochody bieżące i majątkowe w wyniku wprowadzenia 
dotacji ze środków Unii Europejskiej w łącznej wysokości 1 251 072,34 zł i wpłat mieszkańców 
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w kwocie 199 314,00 zł na projekt: Wsparcie rozwoju magazynów energii na terenie gminy 
Wojnicz. Gmina otrzymała dofinansowanie i zgłosiło się 38 osób do realizacji tego projektu. W 
związku z tym zwiększono planowane wydatki bieżące i majątkowe na realizację tego projektu 
w kwocie 1 362 365,11 zł i zwiększono ogólną kwotę wydatków majątkowych o 88 021,23 zł. 
W załączniku nr 2 przedsięwzięcia, dodano przedsięwzięcie: Wsparcie Rozwoju Magazynów 
Energii na terenie gminy Wojnicz, które będzie realizowane w latach 2025 — na wydatki 
bieżące dot. przygotowania dokumentacji i w 2026 — na realizację budowy magazynów energii 
u mieszkańców. 
Ponadto dokonano zmian w zakresie przedsięwzięcia: Zmiana sposobu użytkowania wraz z 
przebudową szkoły na Urząd Miejski w Wojniczu do realizacji na 2 lata. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy przetarg nie zawierał elewacji? 

Z-ca BURMISTRZA — wyjaśniła, ze początkowo zakres robót zawierał elewację, ale później 
zakres robót został zmieniony, ale chodziło o elewację na nowszej części obiektu. Teraz 
przetarg będzie ogłaszany na elewację całości obiektu oraz na dach, wentylację i salę narad i 
na te zadania został złożony wniosek o dofinansowanie i nie stoi na przeszkodzie, by ogłaszać 
przetarg. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy kosztorys się zwiększył? 

Z-ca BURMISTRZA — potwierdziła, że kosztorys się zwiększył, ale ostateczna kwotę będzie 

wiadoma po przetargu. 

Radny p. T. PAWLINA — zapytał czy Konserwator Zabytków opiekuje się tym obiektem? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że inwestycja jest pod nadzorem konserwatora. 
Poinformowała, że warunkiem otrzymania dofinansowania jest dostępność obiektu oraz 
odnawialne źródła energii. W dokumentacji znajduje się adnotacja Konserwatora zabytków, iż 

nie wyraża on zgody na zamontowanie fotowoltaiki, stąd nie będzie miała miejsca 
dyskwalifikacja tego wniosku, pomimo tego braku. 
Powiedziała, że jeżeli nie będzie zrobiona stara część obiektu, to Gmina nie uzyska 
pozwolenia na użytkowanie pozostałej części, dlatego trzeba te prace wykonać kompleksowo. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o pomieszczenia nad żłobkiem. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że tam znajduje się CE-A i Placówka Wsparcia 
Dziennego i ta część budynku musi zostać dostosowana do osób niepełnosprawnych, gdzie 
musi zostać wybudowana druga winda do 2026 r. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o możliwość obsługiwania obu skrzydeł budynku przez 
jedną windę. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że jest to odrębny budynek i nie da się obsługiwać obu 
budynków przez jedną windę. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że kiedyś zablokowano żłobkiem budynek i niedługo 

będzie brakowało miejsca. Uważa, że wszystkie jednostki organizacyjne jak np. GORS 
powinny mieścić się w jednym miejscu. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, ze winda w starszej części obiektu jest planowana przy 
klatce schodowej. Powiedziała, że łazienki muszą być też odpowiednio dostosowane. Dodała, 

że jest tam też problem z dachem i trzeba do tych problemów kompleksowo podejść. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że najpierw realizuje się zadanie kompleksowo, a 



później dzieli na etapy. 
Uważa, że cały obiekt powinien mieścić wszystkie instytucje związane z Urzędem Miejskim. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała o wykonaniu projektu na budowę budynku Domu Kultury 
w Loponiu oraz o problemie związanym z zagospodarowaniem działki i zmianie istniejącego 
pozwolenia na budowę. Wnioskodawca wystąpił o zwiększenie środków na finansowanie tego 
zadania o 15 tys. zł. Kwota ta będzie negocjowana. 

Następnie poinformowała, że w całym okresie prognozy Gmina Wojnicz spełnia relację, o 
której mowa zarówno w artykule 242, jak i 243 ustawy o finansach publicznych. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych nie wstrzymał 
się od głosu. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — powiedziała, że 14 Radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 
przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano 
oddział przedszkolny i placówkom prowadzonym na terenie Gminy Wojnicz, trybu 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu 
rozliczenia ich wykorzystania. 

P. S. WESOŁOWSKA - Dyrektor CE-A — przedstawiła Informację dotyczącą projektu uchwały 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i niepublicznym 
przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom 
podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom prowadzonym 
na terenie Gminy Wojnicz, trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji 
oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Radna p. J. SOSIN — zapytała, czy w związku ze zmianą formy dofinansowania 
nie ma już dofinansowania na ucznia? 

P. S. WESOŁOWSKA - Dyrektor CE-A — odpowiedziała, że nie ma już takiego 
dofinansowania, teraz dofinansowanie będzie liczone według wag. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że na tę chwilę brakuje 900 tys. zł. Gmina otrzymała 
290 tys. zł. w ramach subwencji. 

Radny p. R. Wróbel — powiedział, że aktualnie raportowanie inne jest. 
Poinformował, że uchwała dotyczy podmiotowo jego osoby, dlatego wstrzyma się podczas 
jej głosowania. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy w małych szkołach ubywa, czy przybywa uczniów? 

P. S. WESOŁOWSKA - Dyrektor CE-A — odpowiedziała, że na nadchodzący rok szkolny 
obserwuje się zdecydowany niż demograficzny i np. w Wojniczu likwidowany jest 1 oddział 
szkolny z trzech na dwa. W kolejnych latach będzie podobnie. 
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Radna p. J. SOSIN — powiedziała, że bardziej korzystne są mniejsze oddziały szkolne. 

Radny p. R. WRÓBEL — powiedział, że mimo, iż jest koniec marca nie wiadomo jak ta 
struktura będzie wyglądać. Powiedział, że jeżeli będzie taka potrzeba, to np. w czerwcu w tej 
sprawie można zwołać Komisję, by wyjaśnić sprawę systemu finansowania oświaty. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy brakujące 900 tys. zł. na finansowanie oświaty 
wynika z braku uczniów? 

Radny p. R. WRÓBEL — odpowiedział, że wynika to ze sposobu w jaki została potraktowana 
edukacja. Edukacja była wydzielonym elementem w budżetach i była to osobna dotacja 
celowa, a teraz samorząd musiał określić potrzeby, nie mając pełnych danych. Teraz 
samorząd musi określić potrzeby, jednak nie bierze się pod uwagę tego, że orzeczenia 
lekarskie wydawane są również w trakcie roku, czego nie można przewidzieć w grudniu. 

P. S. WESOŁOWSKA - Dyrektor CE-A — powiedziała, że najkorzystniej byłoby, gdyby do 30 
września spływały dane. Aktualnie określono termin na 15 maja, prze co nie ma możliwości 
wykazania tych danych. Korekty będą dokonywane dopiero w 2027 r. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, samorząd nie kalkuluje sam potrzeb oświatowych, ale 
otrzymuje metryczkę. Po przeliczeniu według aktualnie obowiązujących przepisów brakuje 
na ten moment 900 tys. zł. bez przedszkoli. 

Radny p. R. WRÓBEL — poinformował, że różnica między zaraportowanymi danymi z maja i 
faktycznie występującymi z miesiąca września zostanie wyrównana dopiero w 2026 r., ale 
nie ma pewności jak ustawodawca podejdzie do potrzeb samorządów. Przewidywalność 

konstrukcji finansowych jest niższa. 

Radna p. J. SOSIN —zapytała, skąd samorząd weźmie środki na pokrycie brakujących 

potrzeb? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że nie są uruchamiane wolne środki do czasu 
ostatecznego wyliczenia, aby mieć pokrycie na ten wydatek. 

Radny p. R. WRÓBEL — powiedział, że podobna sytuacja miała miejsce w 2012 r, kiedy 
samorząd musiał dokładać do oświaty. Wówczas było to efektem pewnej polityki finansowej. 
Powiedział, ze wszelkie płatności są realizowane zgodnie z wyliczonym algorytmem. Dodał, 

że w szkołach są również pracownicy obsługi , do czego ustawodawca nie do końca 

przykłada wagę. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, czy są jakieś statystyki co do uczniów emigrujących poza 
gminę i migrujących do gminy? 

P. S. WESOŁOWSKA - Dyrektor CE-A — odpowiedziała, że dużo uczniów w ciągu roku 
odchodzi. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał, co byłoby w sytuacji, gdyby reformy nie przeprowadzono, 
czy te brakujące 900 tys. zł byłoby większe. 

P. S. WESOŁOWSKA - Dyrektor CE-A — odpowiedziała, że na pewno kwota ta byłaby 

większa. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że ówczesne władze znalazły się wtedy w bardzo 
trudnej sytuacji. 
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Z sali obrad wyszedł Radny p. R. Wróbel. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Przewodnicząca Rady Miejskiej 
powiedziała, że Radny p. R Wróbel wstrzymał się od głosu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 
rok. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że zmiany w budżecie dotyczą zwiększenia planu 
dochodów o 295 229,29 zł, zmniejszenia planu przychodów o 1 236 210,85 zł i zmniejszenia 
planu wydatków o 940 981,56 zł. 
Następnie omówiła szczegółowo wprowadzane zmiany zgodnie z uzasadnieniem do projektu 
uchwały. 

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radny p. J. OSMEDA — zapytał o sprawę kontenera, który miał być zakupiony za 100 tys zł 
dla Biadolin. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że ta sprawa nie jest realizowana, a pieniądze znajdują 
się w wolnych środkach, gdyż zadanie to było zapisane w ubiegłorocznym budżecie i 
wydatków tych nie zrealizowano i w tym momencie nie ma pieniędzy na kontener. 
Powiedziała, że wolne środki nie są uruchamiane, ponieważ z tych pieniędzy będą pokryte 
wydatki oświatowe. 

Radny p. J. OSMEDA — powiedział, że mówiąc o kontenerze miał na myśli przeznaczenie go 
dla Rudki. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, że jak chodzi o Rudkę, to w pierwszej kolejności należy 
wrysować ten kontener w planie zagospodarowania i uzyskać pozwolenie na budowę. W 
Biadolinach sprawa jest realizowana w inny sposób. 
Poinformowała, że w lspie z funduszu sołeckiego zostały zakupione garaże, które należy 
zamontować na trwałym podłożu. 

Radny p. J. SZCZERBA — w odniesieniu do wydatków na płytę pod garaże w Ispie 
powiedział, że na każdej sesji jakieś wydatki dotyczą lspu. Podejrzewa, że będzie jeszcze 
budowany jakiś stadion. Gminę czekają duże wydatki na oświatę, a z drugiej strony 
rozdrabnia się budżet na różne rzeczy jak plac zabaw, które później trzeba będzie 
utrzymywać. 

Radny p. H.KUBOŃ — powiedział, że place zabaw są potrzebne dla dzieci. 

Radna p. J. SOSIN — powiedziała, że ze skateparku korzysta dużo dzieci. 

Radna p. J. KAPUSTA — powiedziała, że atrakcyjność miejscowości dla przyszłych 
mieszkańców chcących się tam osiedlić polega na tym, żeby była dostępność do różnych 
urządzeń, czy obiektów. W Grabnie nie ma placu zabaw. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że w Grabnie jest 1200 mieszkańców, a w lspie 250 i 
chodzi mu o to, aby to wyważyć i zastanowić się nad potrzebą lepszych warunków w szkole, 
czy kolejną inwestycją w polach. 
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Radny p. H. KUBON — uważa, że w każdej miejscowości powinien być plac zabaw. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że pojawiło się dofinansowanie na place zabaw z 
Urzędu Marszałkowskiego i gmina będzie występować o dofinansowanie na plac zabaw w 
Biadolinach. 

Radna p. J. SOSIN — powiedziała, że przy szkole na 600 dzieci w Wojniczu nie ma placu 
zabaw. 

Radna p. J. KAPUSTA — podniosła problem dotyczący kuchni w przedszkolu i w szkole w 
Grabnie, co do której Sanepid nie wydał pozwolenia na gotowanie posiłków, stąd 
przedszkole korzysta z cateringu, jednak dzieci nie są zadowolone z jakości posiłków. 

Radny p. W. DERLAGA — powiedział, że podobny problem dotyczy szkoły katolickiej w 
Łoponiu i w Milówce. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Tarnowskiemu. 

P. Sekretarz Gminy — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Tarnowskiemu w kwocie 7 tys. zł na szczepienia dzieci do 2 roku życia przeciwko 
meningokokom. Program będzie realizowany przez Powiat z Urzędem Marszałkowskim. 

Będzie zawarta stosowna umowa pomiędzy Gminą i Powiatem. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ —zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych z 
przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie hali magazynowej 
wraz z projektem dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie". 

P. W. SMISTEK — Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że w związku z pismem od 
Komendanta Miejskiego PSP w Tarnowie traci moc uchwała Rady Miejskiej z 26 lutego br. 
dotycząca przekazania środków na bieżącą działalność Komendy Miejskiej PSP. Aktualnie 
wprowadzana jest nowa uchwała dotycząca przekazania środków finansowych na budowę 

hali magazynowej oraz projektu dla Komendy Miejskiej PSP na zabezpieczenie przyczep 
pompowych. Kwota udzielenia dofinansowania jest taka sama i wynosi 5 tys. zł. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
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Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/77/2024 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie 
dotacji dodatkowych środków pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych, 
zmienionej Uchwałę Nr X/90/2025 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. 

P. W. SMISTEK — Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że Z-ca Burmistrza informowała 
już o tej sprawie i jest to przekazanie środków na bieżącą działalność OSP. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał czy w każdej kolejnej uchwale poszczególne jednostki 
otrzymują środki? 

Radny p. M. KUBON — powiedział, że uchwała jest ta sama, tylko wpisywane jest 
zwiększenie środków dla danej jednostki. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
tej uchwały. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi w miejscowości Łukanowice 

do kategorii dróg gminnych publicznych. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że Gmina uzyskała pozwolenie na 
projekt zagospodarowania działki 410/2 w Łukanowicach na poszerzenie drogi publicznej, po 
zaopiniowaniu przez Zarząd Dróg Powiatowych w Tarnowie. Droga ta znajduje się koło 

kompleksu sportowego i ma nadany nr Dr. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o drogi wewnętrzne na nowym osiedlu w Łukanowicach. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — odpowiedział, że drogi wewnętrzne są zarządzane 

i utrzymywane przez gminę, jeżeli są własnością gminy. 

Radny p. J. OSMĘDA — zapytał, czy te drogi wewnętrzne mają status dostępu do drogi 
publicznej. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — odpowiedział, że tak. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ul. Księdza Popiełuszki do kategorii 
dróg gminnych publicznych. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że podobnie jak przy poprzedniej 
uchwale jest to nadanie statusu drogi o znaczeniu publicznym, na którą mieszkańcy 
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przekazali w 2023 r. swoje działki na własność gminy. Jest to niezbędny, aby gmina mogła 
wykonywać tam inwestycje takie jak asfaltowanie, czy oznakowanie drogi. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że fizycznie nic się tam nie zmieni, ale droga uzyska 
status drogi publicznej gminnej. Powiedział, że były tam działki przekazane przez 
mieszkańców, jedna działka została odkupiona od właściciela i aktualnie tych 15 działek 
stanowi drogę. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych w 
Tarnowie wydał pozytywną opinię w kwestii zaliczenia tej drogi do dróg publicznych w 
związku z przygotowaniem pod urządzenie tej drogi. Powiedział, że jest to droga szutrowa o 
znaczeniu lokalnym służąca do przejazdu dla mieszkańców. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że dla tej ulicy był projekt robiony. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, że projekt ten nie jest skończony. Żeby się starać o 
dofinansowanie, to droga ta musi mieć status drogi publicznej. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — powiedział, że taka sama sytuacja dotyczyła ul. 
Rolniczej. 

Radny p. M. KUBON — zapytał o szerokość drogi. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — odpowiedział, że dogi lokalne mają szerokość 8 
m 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2025 r. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że Program opieki nad zwierzętami 
przyjmowany jest każdego roku uchwałą do końca marca, aby gmina mogła przeznaczyć 
środki finansowe na zabiegi weterynaryjne. 
Gmina zawarła umowę z Przychodnią Weterynaryjną w Wojniczu na sterylizację i kastrację 
zwierząt oraz umowę ze schroniskiem dla zwierząt w Borku oraz umowę na wyłapanie 
bezdomnych zwierząt. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że gmina pokrywa zryczałtowane koszty na koniec 
roku. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że przychodnia weterynaryjna 
wykonuje zabiegi po zaopiniowaniu przez Gminę wniosków, z którymi zwrócą się 
mieszkańcy. 

Radny p. J. OSMEIDA — zapytał, czy te środki są wykorzystywanie do końca roku. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że usługi te są wykonywane do wyczerpania środków. 
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PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do Planu zaopatrzenia w 
ciepło, energie elektryczna i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 
2025-2027". 

P. M. Jakubas-Adamczyk — Inspektor UM — poinformowała, że podstawą opracowania 
dokumentu Założeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 
Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027".było zawarcie umowy z firmą ECOVIDI z 
Krakowa. Dokument ten jest obowiązkowy i został opracowany na podstawie ustawy o 
samorządzie gminnym oraz ustawy Prawo energetyczne. Projekt ten opracowany jest co 15 
lat i aktualizowany co 3 lata. 
Wymieniła następnie składowe, które zawierają się w projekcie. 
Projekt ten był wyłożony do publicznego wglądy w dniach 7-28 lutego br. oraz uzyskał 
pozytywną opinię Zarządu Województwa Małopolskiego. Dokument ten został zamieszczony 
w BIP oraz na stronie internetowej gminy Wojnicz. 
Dokument zostanie zaprezentowany na sesji przez wykonawcę. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ —zapytała, czy Państwo Radni mają pytania. 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ —zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia 
Seniorów" na rok 2025. 

P. A. BIERNACKA — Dyrektor GOPS — poinformowała, że przyjęcie programu osłonowego 

pozwoli na pozyskanie przez gminę dotacji na zakup opasek bezpieczeństwa dla seniorów. 
Takie opaski użytkuje już 70 starszych osób z terenu gminy Wojnicz, a opieka polega na 
całodobowym monitoringu na odległość. W ramach tego programu gmina może pozyskać 80 
% kosztów świadczonych przez operatora pomocy tj. około 15 545,00 zł. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad sprawiania pogrzebu 
osobom zmarłym przez Gminę Wojnicz oraz zwrotu wydatków poniesionych na pokrycie 
kosztów pogrzebu. 
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P. A. BIERNACKA — Dyrektor GOPS — poinformowała, że uchwała określa zasady 
sprawienie pogrzebu przez gminę Wojnicz zmarłym osobom samotnym lub nie posiadającym 
bliskich zdolnych do zorganizowania pogrzebu oraz bezdomnym. 
Istniejącą uchwałę z 2000 r. dostosowuje się poprzez dodanie nowych zapisów o spopieleniu 
zwłok i chowaniu martwo urodzonych dzieci. Poinformowała, że w przeciągu 20 lat gmina 
organizowała 4 takie pogrzeby. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy Państwo Radni mają pytania. 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ —zapytała, czy Komisje pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych jest przeciw? Nikt z Radnych nie był przeciw. 
Zapytała, czy ktoś z Radnych wstrzymał się od głosowania? Nikt z Radnych się nie 
wstrzymał. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że wszyscy Radni pozytywnie opiniują projekt 
uchwały. 

17. Wolne wnioski. 

Radny p. J. SZCZERBA - zapytał o zapis dotyczący przekazania na rzecz Stowarzyszenia 
Społeczno - Patriotycznego w Dębinie środków na Dzień Pracownika Socjalnego. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że to przedsięwzięcie było organizowane przez Gminę 
oraz przez Powiat Tarnowski, gdzie jako gospodarza tego święta w tym roku wybrano Gminę 
Wojnicz. Powiedziała, że czasem jest tak. że Stowarzyszenie pozyskuje jeszcze środki np. z 
Urzędu Marszałkowskiego i w sumie realizuje takie zadanie. 

Radny p. J. SZCZERBA - zapytał, czy można to sprawdzić. 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała. że można, bo Stowarzyszenie jak każda inna 
organizacja pozarządowa przedkłada sprawozdanie. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że na parkingu koło Domu Grodzkiego stacjonuje jakaś 
przyczepa. Zapytał czy ktoś zawarł na to umowę i czy wnoszona jest opłata. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, że sprawdzi tę sprawę. 

Radny p. J. OSMEDA — zwrócił się z prośbą o wystąpienie z wnioskiem o pozyskanie środków 

na remont drogi w Wąwozie Szwedzkim od Kaplicy Loretańskiej w kierunku na Więckowice, co 
wymaga kompleksowego remontu. Powiedział, że sołectwo Więckowice samo nie podoła 

temu zadaniu. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział. że Pan Burmistrz na zebraniu miejskim informował o 3 
wariantach remontu tego odcinka, z czego najbardziej efektywny wariant będzie kosztował 

kilka milionów zł. Powiedział o spływającym mule po ul. Zacisze i Loretańskiej w przypadku 
ulewnych deszczów. 
Uważa, ze skrót drogi z Więckowic do Wojnicza jest również bardzo potrzebny, zwłaszcza dla 
dzieci szkolnych. Powiedział, że miał okazję zapoznać się z projektem na to zadanie, które 
będzie dużo kosztować. 

Radny p. J. OSMEDA — zaproponował etapowanie tego zadania poprzez wykonanie w 
pierwszej kolejności kanalizacji burzowej. 
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Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, że etapowanie nie jest możliwe w tym przypadku. Dodała, 
że z Panem Burmistrzem byli już w tej sprawie u Wojewody, jednak problem dotyczy 
finansowania, gdyż środki kierowane są na tereny popowodziowe na terenie Dolnego Śląska. 
Gmina Wojnicz ma tę drogę zgłoszoną jako tereny popowodziowe jako remont, co nie 
obejmuje kanalizacji burzowej, która jest bardzo kosztowna. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że chodzi tylko o odcinek Wąwozu, zaś problem 
dotyczący wojnickiej części polega na zbieraniu wód opadowych z uwagi na zagęszczenie 
urbanistyczne. Powiedział, że ten problem jest coraz większy z uwagi na pojawiające się coraz 
częściej ulewy w związku ze zmieniającym się klimatem. Podobny problem dotyczy również 
innych terenów w Wojniczu jak np. ul. Konopnickiej, Jagiellońskiej czy Rynku skąd woda 
popłynie na ul. Warszawską, która nie jest przygotowana do odbioru większej ilości wody. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — zwróciła uwagę na wodę spływającą z górek od 
strony kościoła w Wielkiej Wsi do rowu melioracyjnego, gdzie przy większej ilości wody 
zamyka się śluza i wówczas woda rozlewa się na okoliczne posesje. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że podobny problem dotyczy ul. Konopnickiej w 
Wojniczu. 
W związku z informacją Pana Burmistrza w RDN odnośnie przebudowy ul. Konopnickiej — 
Wielka Wieś zapytał, czy chodnik będzie wykorzystywany również jako ścieżka rowerowa. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, że będzie to tylko jako chodnik. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że na tym odcinku będzie więcej rowerzystów niż 
pieszych i można by tę część włączyć jako sieć dróg pieszo-rowerowych. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, że nie można już tego zmienić, a na tym odcinku nie ma 
miejsca na poszerzenie, ponieważ na zasypanym rowie jest kanalizacja burzowa. 

Dyskutowano następnie sprawę korzystania z dróg przez rowerzystów i wynikającego z tego 
niebezpieczeństwa. Wskazano, że jazda rowerzystów chodnikami byłaby bezpieczna, jednak 
nie dopuszczają tego przepisy ruchu drogowego. 

Radny p. T. PAWLINA — zwrócił się z prośbą o zamieszczenie na PSZOK-u informacji o 
godzinach otwarcia. 

Radny p. J. SZCZERBA — zaproponował zorganizowanie na PSZOK-u warsztatu i bazy 
magazynowej na sprzęty, które częściowo przechowywane są w pałacu. 

Z-ca BURMISTRZA — powiedziała, ze trzeba byłoby się zastanowić nad tą sprawą, ponieważ 
jest już zrobiony projekt. 

PRZEWODNICZCA RADY MIEJSKIEJ — podziękowała Radnym za udział w turnieju 
samorządowców. Drużyna z Wojnicza zajęła 3 miejsce, a królem strzelców został Radny Pan 
Marek Kuboń. 
Powiedziała, że z Gminy Wojnicz nie dopisali kibice. Obecny był tylko Radny Pan J. Szczerba 
i Pani Sołtys z Więckowic. 

18. Zamkniecie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła wspólne 
posiedzenie Komisji Rady Miejskiej. 
Protokołowała 
Jadwiga Matras 
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Informacja dotycząca projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
udzielanych publicznym i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania 
przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny i placówkom prowadzonym na terenie Gminy Wojniez, trybu kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 
wykorzystania. 

Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji z dnia 18 grudnia 2024 roku w sprawie sposobu 
podziału łącznej kwoty potrzeb oświatowych między jednostki samorządu terytorialnego w roku 2025 
(Dz. U. z 2024 r. poz. 1930) czyli rozporządzeniem, które wskazuje jak liczyć kwotę dotacji na ucznia 
wprowadzonych zostało kilka istotnych zmian, m.in. zmiana zasad finansowania uczniów z autyzmem, 
w tym z zespołem Aspergera i z niepełnosprawnościami sprzężonymi w zależności od rodzaju 
oddziału, do którego uczeń uczęszcza — uczniowie oddziałów specjalnych oraz integracyjnych 

dotowani będą dwoma odrębnymi wagami, natomiast finansowanie uczniów w oddziałach 

ogólnodostępnych uzależnione zostanie od sumy liczby godzin wsparcia realizowanego dla ucznia 
na podstawie posiadanego przez niego orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego oraz 
indywidualnego programu edukacyjno-terapeutycznego. 

Wskazana powyżej zmiana nakłada na jednostki dotowane obowiązek comiesięcznego wykazywania 

liczby godzin wsparcia na rzecz uczniów z autyzmem, w tym z zespołem Aspergera i z 

niepełnosprawnościami sprzężonymi w oddziałach ogólnodostępnych. Liczba tych godzin może 

zmieniać się w trakcie roku. Są to godziny zapewnione przez placówkę, przydzielone uczniowi w 

arkuszu i w IPET. A to może się zmieniać. Do tej pory Ci uczniowie dotowani byli na podstawie 

złożonego w szkole orzeczenia bez względu na liczbę godzin. W 2025 r. ww. zmiana wprowadziła 

uzależnienie kwoty dotacji od godzin wsparcia dla takiego ucznia. 

Dotychczasowa uchwała dotacyjna mówi o tym, że o wysokości dotacji przesądza liczba uczniów co na 

gruncie nowych przepisów jest nie prawdą właśnie w odniesieniu do uczniów z autyzmem, w tym z 

zespołem Aspergera i niepełnosprawnościami sprzężonymi. 

Zmieniamy zapisy uchwały właśnie pod kątem tych zmian ale także wydłużamy termin na składanie 

rozliczeń dotacji przekazanych w roku budżetowym. Często spotykaliśmy się z prośbami i sugestiami 

od organów prowadzących placówki dotowane dotyczącymi możliwości wydłużenia jednostkom 

terminu na złożenie rozliczenia. Do tej pory jednostki zobowiązane są do składania rozliczeń do 15 

stycznia. 

13.03.2025 r wpłynęło pismo od Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich z prośbą o przesunięcie 

właśnie tego terminu na dzień pomiędzy 20 a 25 stycznia. 

Przychylamy się do tej prośby i w nowej uchwale wprowadziliśmy termin „do 20 stycznia". 

Ponadto doszczegóławiamy zapisy dotyczące kontoli złożonych rozliczeń wydatkowania. 

Zmieniamy załącznik:tak aby jednostki były zobowiązane do wykazywania bardziej szczegółowych 

informacji dotyczących liczby uczniów, liczby przydzielonych godzin i danych dotyczących typów 

oddziałów w dotowanych szkołach od których uzależniona jest wysokość dotacji. 



Uzasadnienie do projektu uchwały nr XI/95/2025 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 28 marca 2025r. 

Zmiany w zakresie przychodów 

Zmniejszono przychody z wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy 

o finansach publicznych 

1 238 210,85 zł 

1 236 210,85 zł 

Zmiany w zakresie dochodów, w tym: 295 229,29 zł 

w zakresie dochodów 

Dział 758 Różne rozliczenia 

bieżących majątkowych 

295 229,29 z1 - zł 

Wprowadzono dotację z budżetu państwa dotyczącą refundacji wydatków poniesionych w 
2024r. na sfinansowanie zadań wynikających z ustawy prawo o aktach stanu cywilnego, 4 592,29 zł - zł 

ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych 

Zwiększono wpływy z uzupełnienia subwencji ogólnej 290 637,00 zł zł 

Razem zmiany w zakresie dochodów 295 229,29 z1 - zł 

Zmiany w zakresie wydatków, w tym: 940 981,56 z1 

w zakresie wydatków 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 
Wprowadzono, na wniosek Rady Soleckiej w Łukanowicach, wydatki na zakup 

wyposażenia do kuchni w budynku remizy 

bieżących majątkowych 

500,00 7.1 - zł 

500,00 z1 - zł 

Dział 750 Administracja publiczna 500,00 zł - 1 469 238,26 z1 
Zmniejszkono rezerwę Rady Sołeckiej w Łukanowicach 500,00 zł - zł 

Zmniejszono wydatki na realizację przedsięwzięcia pn. "Zmiana sposobu użytkowania wraz 
z przebudową szkoły na Urząd Miejski w Wojniczu" ( przesuniecie na 2026r.) 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne I ochrona przeciwpożarowa 

Dokonano zmiany klasyfikacji budzetowej wydatków na wpłatę na fundusz wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej 

- zł - 1 469 238,26 zł 

3 500,00 zł 45 000,00 zł 

5000,00 zł 5 000,00 zł 

Zwiększono wydatki na dotację dla OSP w Biadolinach Radłowskich 1 500,00 zł - zł 

Wprowadzono wydatki na wykonanie podjazdu i opaski wokół budynku garażu OSP w 

Grabnie 
- zł 40 000,00 zł 

Dział 801 Oświata I wychowanie 
Zwiększono wydatki na wykonanie projektu poprawy dostępnosci w budynku przedszkola w 

Wielkiej Wsi 

290 637,00 z! 15 485,00 t 

- zł 15 485,00 zł 

Zwiększono dotacje dla placówek oświatowych, których organem prowadzącym są inne niż 

Gmina Wojnicz osoby prawne lub fizyczne 
290 637,00 zł - zł 

Dział 900 Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska 

Wprowadzono wydatki na zagospodarowanie działki nr 190w msc. Rudka 

115 834,70 zi 50 000,00 zi 

- zł 10 000,00 zł 

Wprowadzono wydatki na wykonanie płyty fundamentowej pod garaże lokalizowane na 

działkach 167/2, 168/1 w msc. 'sep 
Wprowadzono wydatki na realizację przedsięwziecia pn. "Wsparcie rozwoju magazynów 

energii na terenie Gminy Woinicz" 

- zł 40 000,00 zł 

115 634,70 z1 - zł 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - z1 15 000,00 zł 
Zwiększono wydatki na wykonanie dokumentacji projektowej budowy budynku Domu 

- zł 15 000,00 zł 
Kultury w Łoponiu 

Razem zmiany w zakresie wydatków 402 771,70 zł - 1 343 753,26 zł 
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